
Bestyrelsesmøde hos Tina d. 10.09.2023                                                                 

Alle fremmødt. 

 

 

 

 

 

 

Der blev stillet et spørgsmål i vores FB-gruppe vedr. afhentning af grenaffald eller flisning af 

dette. 

Bestyrelsen nåede frem til at det må den enkelte grundejer stå for, da vi ikke vil pålægge 

grundejerne yderligere udgifter. 

 

Vi kontakter Kalundborg kommune vedr. de ca. 30 grundejere der endnu ikke har beskåret 

ind til skel, trods påbud. Flere steder er det svært for lastbiler/renovationsbiler at passere, 

da grene skraber mod bilerne. Enkelte steder står beplantning og tager for udsynet ved 

udkørsel fra sideveje. 

 

Næste bestyrelsesmøde bliver d. 12.11.2023 


